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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012. évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

1012014. (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani a z

egészségügyért viselt felelősségi kórében Balog Zoltán miniszter úrhoz

„Fertőzések a kórházakban?”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A „Betegség a kórházakban?” című, K117422. számú írásbeli kérdésemre adott válaszába n

útbaigazítást adott az Országos Epidemiológiai Központ honlapjára és az oda feltöltött kórház i

fertőzésekkel kapcsolatos adatokra. Az ott található dokumentumok nem adnak választ a z

általam a fent említett irományban feltett kérdésemre, hiszen az többek között regionáli s

adatokat tartalmaz, azokat a kórházankénti adatokat, amelyekre a kérdésem irányult nem . Ezért

a kérdésemet újonnan benyújtom.



Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat :

1. Hány kórházi fertőzést regisLL.áltak 2010-tő l a magyar kórházakban, éves és kórházak

szerinti bontásban?

2. Hány halálesetet regisztráltak 2010-tő l a magyar kótházakban, éves és kórházak szerinti

bontásban, amelyek a kórházi fertőzésekkel f`uggőttek össze?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017. november
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